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第一條 為鼓勵學生參觀博物館、美術館增進專業知識的理解，提昇研究風氣暨

學術水準，特訂定本作業要點。 

第二條 本補助經費來源為本所教學訓輔費，其補助對象為本所在學研究生。 

第三條 補助順序為：1. 學期間隨本所教師課程看展者 2. 展覽與碩士論文研究

相關者 3. 其他個別申請者。 

第四條 補助展覽地點為北北基桃以外之場館。 

第五條 每人每學期限申請一次，每次五百元。 

第六條 申請期限：上學期於 11/30前；下學期於學期結束前一週。 

第七條 本補助視本所年度經費運用情形，每學期總名額不固定，依補助順序於

學期末統一發放。 

第八條 本要點經所務會議通過後實施，修正時亦同。 

 

 

1. This Procedure is concluded for the purpose of granting students, encouraging 
students in research and academic progress and learn more professional 
knowledge. 

2. The grants are offered according to the GIAH General Affairs budget, which are 
restricted to GIAH student applicants. 

3. The order for granting:  
a. Attendees of the exhibitions as part of our institute's courses during the 

semester.  
b. Participants whose master's thesis research is relevant to the exhibition. 
c. Other individual applicants. 

4. Subsidies are provided for exhibition venues located outside of Taipei City, New 

Taipei City, Keelung City, and Taoyuan City. 

5. Each student can only apply once per semester. The maximum grant is NT. 500 

dollars. 

6. The deadline of the application:  

a.   Fall semester: before 30th November. 

b.    Spring Semester: the last week of the semester. 

 

7. The number of total subsidies available each semester may vary depending on 

the annual budget utilization of the GIAH. Subsidies will be distributed at the 

end of each semester based on the priority criteria. 

8. This Guideline has been passed by the General Affairs Committee of the GIAH. Any 
further revision must follow the same procedure. 

 



 

申請表 Application Form 

 

                                             

核定 Approved： 

姓名 Name  
組別 Group／ 

年級 Grade 
        組／     年級 

課程名稱 

或論文題目 

Course Name 

or Thesis 

Topic 

 

學年度 

Academic 

Year and 

Semester 

      學年第     學期  

前往日期 

Date of Visit 
 

展覽場館 

Exhibition 

Venue 

 

前往城市 

City of Visit 
 

展覽名稱 

Name of 

Exhibition 

 

 

 

 

 

張貼交通或

展覽票根 

Paste 

Transportatio

n Receipts or 

Exhibition 

Tickets 

 

 

 

 

 


